
Zápis
ze zasedání Zastupitelstva obce Pavlovice u Kojetína,

konaného dne 29.12.2010 od 18:00 hodin

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání  Zastupitelstva  obce Pavlovice u Kojetína (dále též  jako „zastupitelstvo“) 
bylo  zahájeno  v 18.05  hodin  starostou  obce  panem Pavlem Barnetem  („dále  jako 
„předsedající“). 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 
zákona  o  obcích  byla  na  úřední  desce  Obecního  úřadu  Pavlovice  u  Kojetína 
zveřejněna  v souladu se zákonem po dobu nejméně  7  dní,  a to  od 21.12.2010 do 
29.12.2010.  Současně  byla  zveřejněna  na  „elektronické  úřední  desce“  a  hlášena 
místním rozhlasem. 

Předsedající  dále  konstatoval  dle prezenční  listiny  přítomných  členů  zastupitelstva 
(příloha č. 1), že je přítomno 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu devíti, tedy 
všech  členů  zastupitelstva),  takže  zastupitelstvo  je  usnášeníschopné  (§  92  odst.  3 
zákona o obcích). Paní Marcela Soviarová se omluvila písemnou formou, paní Hana 
Řehová omluvena není a na základě její nepřítomnosti bude vypuštěn bod jednání – 
Složení slibu zastupitele. . 

* * *
Určení ověřovatelů a zapisovatele

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pana Josefa Novotného a pana Rostislava 
Soldána  a  zapisovatelem paní  Evu Kupčíkovou.  K návrhu  nebyly  vzneseny  žádné 
protinávrhy.  Před  hlasováním  byla  ponechaná  možnost  vyjádřit  se  přítomným 
občanům.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Pavlovice  u  Kojetína  určuje  ověřovateli  zápisu  pana  Josefa 
Novotného a pana Rostislava Soldána a zapisovatelem paní Evu Kupčíkovou.
Výsledek hlasování:   Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0  
Usnesení č. 1 bylo schváleno.

* * *
Schválení programu

Předsedající  seznámil  přítomné  s návrhem  programu  v souladu  s informací 
zveřejněnou  na  úřední  desce.  K navrženému  programu  byly  vzneseny  návrhy  na 
změnu programu.  
Byly navrženy tyto změny programu:
- doplnit bod programu Schválení rozpočtového provizoria obce na rok 2011
- vypuštění bodu 2) Konstatování usnášení schopnosti  zastupitelstva (je zahrnuto 

v zahájení zasedání)
- vypuštění  bodu  9)  Obecně  závazné  vyhlášky  obce  (návrhy  nebudou 

zastupitelstvem projednávány dnes, prozatím se ještě stále jedná o výši poplatků, 
předpokládané schválení vyhlášek – asi polovina ledna)



Předsedající dal hlasovat o návrhu a změně programu v tomto znění: 

1) Zahájení
2) Složení slibu zastupitele
3) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele
4) Schválení programu
5) Změna jednacího řádu č. 1 
6) Rozpočtová změna č. 2
7) Rozpočtové provizorium obce na rok 2011
8) Pozastavení projektu "Revitalizace obce"
9) Informace o činnosti zastupitelstva obce 
10) Diskuse
11) Usnesení 
12) Závěr

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo  obce  Pavlovice  u  Kojetína  schvaluje  výše  uvedený   program 

zasedání.
Výsledek hlasování:   Pro 7   Proti  0  Zdrželi se  0
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

* * *

Jednací řád

Předsedající  seznámil  přítomné s návrhem změny č.  1 Jednacího řádu zastupitelstva obce 
Pavlovice  Kojetína.  Jedná  se  o  dodatek  č.  1  k stávajícímu  jednacímu  řád  zastupitelstva. 
Jednací  řád  bude  upravovat  přípravu  a   svolání  zasedání  zastupitelstva,  průběh  jednání, 
hlasování a usnášení se zastupitelstva obce, stejně jako kontrolu plnění usnesení a další otázky 
týkající se fungování zastupitelstva obce. Návrh je přílohou č. 3 tohoto zápisu. Předsedající 
nechal hlasovat. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pavlovice  u Kojetína schvaluje dodatek č.  1  Jednacího řádu 
zastupitelstva obce Pavlovice Kojetína dle předloženého návrhu.
Výsledek hlasování:   Pro 7  Proti   0  Zdrželi se  0
Usnesení č. 3 bylo schváleno.

* * *

Rozpočtová změna č. 2/2010

Předsedající  seznámil  přítomné  s návrhem  rozpočtového  opatření  č.  2/2010.  Návrh 
rozpočtového opatření je přílohou č. 4 tohoto zápisu. Na straně rozpočtových příjmů se jedná 
o změnu v částce 41 419 Kč, na straně výdajů se jedná o změnu v částce 5 336 846 Kč, na 
straně financování v částce 5 295 427 Kč. Součet částek financování a příjmů je roven sumě 
výdajů. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pavlovice u Kojetína schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2010 dle  
předloženého návrhu. 
Výsledek hlasování:   Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 4 bylo schváleno.



* * *
Rozpočtové provizorium na rok 2011

Předsedající seznámil přítomné s návrhem rozpočtového provizoria pro rok 2011. Návrh je 
přílohou  č.  5  tohoto  zápisu.  Rozpočtové  provizorium  se  tvoří  v případě,  že  není  před 
1.lednem  rozpočtového  roku  schválený  rozpočet.  Příjmy  a  výdaje  roku  2011  v době 
provizoria budou odpovídat výši 1/12 příjmů a výdajů roku 2010 a to až do doby schválení 
rozpočtu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pavlovice u Kojetína schvaluje rozpočtové provizorium na rok 
2011 dle předloženého návrhu . 
Výsledek hlasování:  Pro 7  Proti  0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 5 bylo schváleno.

* * *

Pozastavení projektu „Revitalizace obce“

Předsedající  navrhl  pozastavení projektu „Revitalizace obce“ na dobu 3 let – pozastavení 
přípravy veškeré projektové dokumentace. Revitalizace je obnova (oživení) prostranství, tzn. 
oprava chodníků, zeleně, místních komunikací, návsi apod. Náklady na projekt: 890 tis. Kč, 
zaplaceno 761 tis. Kč, dluh 129 tis.Kč. Důvodem tohoto návrhu je finanční situace obce, kdy 
náklady ve výši 900 tis. jsou pouze náklady za projekt, zaměření a stavební povolení. Náklady 
na provedení takovéto akce činí cca 30 mil. Kč, přičemž obec by musela financovat ze svých 
zdrojů cca 30% nákladů. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje pozastavení projektu „Revitalizace obce“na dobu 3 let.  
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti  0  Zdrželi se 0
Usnesení č. 6 bylo schváleno.

* * *
Informace o činnosti zastupitelstva obce 

Předsedající  navrhl,  aby  se  zastupitelé  obce  scházeli v rámci  své  činnosti  na 
pracovních  zasedáních.  Předsedající  dále  navrhl,  aby  se  pracovní  zasedání 
zastupitelstva konala každé pondělí v 18.00 hodin na obecním úřadě. K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. 
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vědomí konání pracovních zasedání zastupitelstva obce 
každé pondělí v 18.00 hodin v budově obecního úřadu.  
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti  0  Zdrželi se 0
Usnesení č. 7 bylo schváleno.

- Smlouva  o  poskytování  právní  pomoci  byla  uzavřená  mezi  obcí  a   JUDr. 
Taláškem. Prozatím právní zástupce řeší dodatky smluv, jednání se zástupci firem, 
nastavení splátkových kalendářů  apod. Smlouva je uzavřená na dobu neurčitou 
s měsíčním paušálem 5 tis. Kč  bez DPH, rozsahem plnění 20 hodin měsíčně  a 
okamžitou výpovědní lhůtou.  

- Úvěr byl sjednán u ČS a.s. ve výši 5 mil. Kč a se splatnost 22 let Úrok činí  3,1%, 
měsíční splátka 26 tis.Kč. Není pravdou to co tvrdilo bývalé zastupitelstvo – že je 



vyřízen úvěr ve výši 10 mil. Kč, byl pouze rozjednán úvěrový rámec 7 mil. Kč a to 
v návaznosti na jednání o sociálních bytech (kde máme ovšem rozpory v metrážích 
a tudíž není možné takový úvěr získat). 

- Se společností  Energo IPT s.r.o.  byla  podepsána dohoda o úhradě  závazků  ve 
splátkách (splátkový kalendář), prozatím bylo uhrazeno 2 090 tis.Kč. 

- Se společností Ptáček, pozemní stavby s.r.o. je předjednán dodatek ke smlouvě 
o dílo na „sociální byty“, pozastavení a zakonzervování stavby bylo vyčísleno na 
2  744 tis.,  včetně  DPH.  Splátkový  kalendář  bude nastaven  s úrokem 3,9% až 
4,1 %, prozatím se však v této problematice vedou jednání. 

- Se  společností  INVENTE  s.r.o.  bylo  předjednáno  pozastavení  projektu 
„Revitalizace obce“ a dále bude jednáno o splátkovém kalendáři na závazky vzešlé 
z tvorby územního plánu. Bude požádáno o dotaci na financování územního plánu. 

- V novém roce bude jednáno s dalšími firmami, vůči kterým má obec závazky. 
- Hodnota projektových dokumentací, které byly pořízeny bývalým zastupitelstvem 

je  3 206 tis.Kč. Nejvyšší podíl na hodnotě projektu činí „kanalizace a ČOV“. 
- Splátky na leden 2011 činí celkem 89,5 tis.Kč, předpokládané příjmy 223 tis.Kč, 

na provoz zbývá 133,5 tis.Kč.     
- Stav finančních prostředků k 27.12.2010 činí 76 tis.Kč. 
- Knihovnice paní Ludmila Klabalová je ochotná nadále knihovnu vést i za cenu, že 

by nepobírala žádnou odměnu. 

* * *
Diskuse

- Bilík Fr. st.:   Proč je na zasedání přítomen cizí člověk?
o Lešikar M.: Může být přítomen, ale nemůže zasahovat do jednání.

- Bilíková J.:   Požádalo bývalé zastupitelstvo o dotaci na územní plán?
o Barnet P.: Ne, nepožádalo, přestože kraj dotace poskytoval. Pokusíme se 

dotaci vyřídit, ale záleží jaké dotační tituly budou vyhlášeny.
- Přecechtěl  M.:   Je  pravda,  že  dotace  pro  obec  vyřizovaly  firmy  a  ne  bývalá 

starostka?
o Barnet P.: Dotace vyřizovala např. firma TIZZI z Kroměříže a nebo Ing. 

Skácel
- Přecechtěl M.:   proč si firmy nezjistily jaká je finanční situace obce a zda má obec 

zajištěné financování investičních akcí?
o Barnet P.: Bývalé zastupitelstvo začalo hospodařil s 1,5 mil.Kč za prodaný 

„plyn“.  Jakmile začalo bývalé zastupitelstvo s „budováním“,  firmy byly 
vstřícné se do investic zapojit. Zástupci firem tvrdí, že byli ujištěni bývalou 
starostkou  obce,  že  má  peníze  na  investice  zajištěné.  Starostka  nebyla 
zastupitelstvem kontrolovaná, to je asi celý problém. 

- Barnet P.:   Není pravda, že bychom dostali pokutu od společnosti Ptáček, pozemní 
stavby s.r.o.

- Přecechtěl M.:   Kolik „stála TIZZI“? jak se bude řešit odpovědnost osob(y), když 
bylo na hasičárnu výběrové řízení 1 600 tis. Kč a smlouva byla podepsaná na 3 
mil. Kč?  

o Barnet P.: nelze nyní přesně odpovědět, prozatím ještě dobropisují některé 
vyfakturované  práce.  Ve  věci  odpovědnosti  za  rozpor  ve  výběrovém 
řízení/podepsané smlouvy jednáme s právníkem. 



o Přecechtěl J.: Může odpovědět Karel Blažek, proč výběrové řízení proběhlo 
a peníze zajištěné nebyly.

o Kupčíková E.: Je nutné uvědomit  si,  že výběrová komise měla za úkol 
pouze  vybrat  nejvýhodnější  nabídku  z nabídek  předložených  a  tuto 
případně doporučit k realizaci. 

- Přecechtěl  J.:   Pokud firma provádějící  práce na „bytech“  tvrdí,  že má budova 
narušenou statiku, proč práce započala dělat, je toto uvedeno ve stavebním deníku? 
Hasičárna je postavená na vodě – je to uvedeno ve stavebním deníku?

o Barnet P.: Statika se dá řešit, ale je to řešení nákladné. Stavební deník firma 
předá. Otázkou je, proč se vůbec hasičárna stavěla, když místní dobře vědí, 
že bude stát na vodě?

o Foltýn  J.:  Je  zodpovědností  stavebního  dozoru  povolit  v takových 
podmínkách (statika) zahájení stavby.

- Barnet P.:   „Byty“ jsou pozastavené, prostavěno je 2,7 mil. Kč, vícenáklady zatím 
činí  cca  0,5  mil.Kč.  Mohu  požádat  firmu  provádějící  stavbu,  aby  provedla 
kalkulaci, kolik by stálo reálné dokončení stavby jako celku. 

- Bilík  Fr.st.:   Přišla  na obec odpověď  z životního prostředí  ve věci  anonymních 
udání? Kolik činí náklady na „dětské tábory“, které pořádala obec?

o Barnet P.: Ne, prozatím nepřišla. Náklady vyčíslíme.
- Filípková M.:   Jak dopadlo jednání ve věci nevyvěšených vlajek?

o Barnet  P.:  Hrozila  pokuta  15  tis.Kč.  Paní  Soviarová  tvrdila,  že  jí  byly 
vlajky opakovaně odcizovány opozicí. Nakonec byla pokuta stanovena na 
500 Kč.

- Bilík Fr.ml.:   Jaká je rozpracovanost projektů?
o Barnet P.: 75% revitalizace a 100% kanalizace

- Bilík Fr. st.:   Kolik stály plány přes farskou zahradu?
o Barnet P.: 190 tis.Kč, ale ze strany bývalé starostky bylo tvrzeno, že přes 

tento pozemek „nic nevede“
- Novotný J.:   K čemu bude budova hasičárny sloužit, má někdo představu k čemu ji 

využít?
- Barnetová M.:   Proč v Cestě obec neměla žádný článek?

o Barnet P.: byli jsme sice osloveni, ale nebylo možné při všech problémech 
na článek poskytnout. 

- Bilík Fr.st.:   dala hospodářka výpověď?
o Barnet P.: Ano, běží jí výpovědní lhůta. Obsazení této pracovní pozice je 

v řešení.
- Bilík Fr.st.:   Bylo by dobré ošetřovat skluzké obecní cesty.
- Strašáková E.:   jakou máte vizi do budoucna?

o Barnet P.: Budeme splácet cca 120 tis. měsíčně, takže kromě umořování 
dluhů  nic  moc během následujících  čtyř  let  neuděláme.  Máme nálepku 
„nespolehlivá obec“, i díky článkům v novinách, které ale od nás nejdou. 

- Válková A.:   Má ten, kdo ty články píše svědomí?
o Novotný J.: Je pravdou, že jsme „na blázna“ všem okolo.

- Novotný J.:   Co říká pan Bulko V. na internetové stránky opozice?
o Bulko V.: Jsem rád, že jsem do zastupitelstva dostal a na základě toho jako 

zastupitel vykonávám svou činnost. Tyto stránky jsem četl jedenkrát, ale 
nemám s nimi nic společného. To, že jsem tam byl napsaný vím ale až dle 
sdělení veřejnosti. 



- Lešikar M.:   Pan Reich jakožto zástupce paní Soviarové může případně odpovědět 
na naše dotazy. 

o Novotný J.: V tisku jste uváděli, že paní Soviarová získala neuvěřitelnou 
dotaci 27 mil. Kč, přestože byla vyrozuměna, že dotaci nedostane. 

o Reich  P.:  To,  že  jsem  zástupcem  neznamená,  že  mohu  odpovědět,  já 
nejsem paní Soviarová, nemám k této záležitosti podklady. 

- paní Hrabálková:    Moc mne mrzí na občanech Pavlovic u Kojetína, že se tak mezi 
sebou pomlouvají. V minulosti jsme sem z okolí rádi chodili, protože zde bývali 
srdeční  lidé.  Od  roku  2002  se  tu  lidé  mezi  sebou  jenom  perou.  Je  nutné  si 
uvědomit, že v tomto vyrůstají děti a mládež, kterou to značně ovlivňuje. 

Před ukončením jednání zastupitelstva obce byla hlasitě přečtena přijatá usnesení. 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 20.00 hodin. 

Na závěr zasedání předsedající poděkoval občanům za účast na dnešním zasedání 
zastupitelstva obce a do roku 2011 popřál především hodně zdraví, štěstí a spokojenosti. 

* * *

Přílohy zápisu:
1) Prezenční listina
2) Zveřejněná informace o konání ustavujícího zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích
3) Dodatek č. 1 k Jednacímu řádu zastupitelstva obce Pavlovice u Kojetína 
4) Rozpočtové opatření č. 2/2010
5) Rozpočtového provizorium pro rok 2011

Zápis byl vyhotoven dne: 29.12.2010

Zapisovatel: Eva Kupčíková

Ověřovatelé: Josef Novotný

Rostislav Soldán

 

Starosta:                  Pavel Barnet      

Razítko obce:
 



Vyvěšeno na úřední desce dne:  

Sejmuto z úřední desky dne: 


